

# 李晓虹女士简介

## Bio of Mrs. Rosa Lee



### 李晓虹女士

自 2019 年 2 月起，李晓虹女士担任博世（中国）投资有限公司执行副总裁，博世中国董事，负责亚太区人力资源建设管理及创新。

### Mrs. Rosa Lee

Since Feb 2019, Mrs. Lee has been the Executive Vice President of Bosch (China) Investment Ltd, Board member of Bosch China, responsible for Asia Pacific Human Resources management and innovations.

李晓虹女士先后于华东政法大学，美国西北大学凯洛格商学院和香港科技大学毕业并获得法学学士学位及 MBA 学位。在加入博世公司前，她先后在多家跨国高科技制造企业担任 HR 及业务领导职位，在人力资源管理领域拥有超过 20 年以上的经验。李晓虹于 2010 年加入博世（中国）投资有限公司担任副总裁、高级副总裁，并于 2015 年赴德国总部任博世全球高级副总裁，负责博世集团全球人力资源建设及管理。2019 年 2 月始，任博世中国区董事，负责亚太区人力资源管理。

Mrs. Rosa Lee graduated from East China University of Political Science and Law with law degree, and obtained MBA from Kellogg School of Management – Northwest University & Hong Kong University of Science and Technology (HKUST). Having gained a breadth of leadership experience in several large multinational companies and accumulated more than 20 years' experience in HR and business areas, Rosa joined Bosch in 2010 as the Senior Vice President Human Resources of Bosch China. From 2015, she is the Senior Vice President of Global Human Resources Management in Stuttgart Germany Bosch Global Headquarter. Starting from Feb 2019, she joins the Management Board of Bosch China as the Executive Vice President, responsible for Human Resources in Asia Pacific.